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Byliśmy we Lwowie

w dniach 16 - 18 paźdnemlka |996 odbyła się we Lwowie Międzynarodowa
Konferencja ''Geometria wykreślna, grafika inzynierska i komputerowa'', jej organizatorem
był Panstwowy Uniwerqytet ''Politechnika Lwowska''. Była ona pośvięcona f50 rocznicy
urodzin Gasparda Monge'a. Konferencja była zamierzona na szeroką skalę, zostało
zgłoszonych łącarie lf4 referatow z Ukrainy i Polski. NiesteĘ z powodÓw finansowych
zn'acnra częśc uczesbrikÓw nie dojechała, wygłoszono ok. jednej trzeciej referatow. Na
konferencji była obecna cała ''śmietanka'' geometry czn'a Ukrainy . międ"y innymi
profesorowie W.Michajlenko, A.Podgomy, W.Obuchowa. Z Polski zgtoszono 2f referaty - z
Rzeszowa, Krakowa, Łodn,P9n'Anią, Wieliczki, Gliwic i Gdaóska. Przyjechało z Polski 10
osÓb, w tym 6 z Politechniki Sląskiej w Gliwicach. obrady odbywaĘ się w trzech sekcjach,
zakres temaĘczry referatow był bardzo szeroki, oprocz geometrii rvykreślnej i grafiki
komputerowej byĘ rÓwniez fraktale, geometria rzutowa i wielowymiarowa, zastosowanie
geometrii w przemyśle. Wiele referatow posrłrięconych było dydaĘce geometrii wykreślnej,
szczegÓlnie w aspekcie zastosotvaó komputerÓw. obrady odbywaĘ się w ffzech sekcjach. Dla
uczestnikÓw z Polski, nxłaszcza młodszych, szczego|nie ciekawy był sposob referowania -
większość referentow z Ukrainy miała przygotowane plansze z rysunkami. Przygotowanie
plansz jest bardzo pracochłonne, mają jednak tę zaletą ie caĘ czas mozla je oglądać, nie są
tak ulobre jak foliogramy rzutowane na ścianę projektorem. Na podkreślenie zasfuguje
zaangazowanie prowadzących obrady, ktÓrzy bardzo u\^/6mie przysluchiwali się referujĄcYm,
dLa każdego mieli komentarz lub Ączhwe słowo.

obrady sympozjum toczyĘ się w zabykowym qnnachu dawnej Politechniki
Lwowskiej' uroczyste otwarcie i zamknięcie konferencji, z udaał'em przedstawicieli władz
Uniwersytefu, odbyło się w Auli GłÓwnej. Na podkreślenie zastuguje serdeczrość i gościnnośc
goqpodarąy. Byli dla nas bardzo Ęczhvn. Zorganizg\r/.1i dwa spotkania towarryskie,
wycieczkę po Lwowie - zostalśmy zawiezięni na cmentarz Łyczakowski i orląt Lwowskich.
Byliśmy rowniez w teatrze i operze. Udział uczesbrikÓw z Polski w konferencji 1 za-
kwaterowanie bvŁy bezpłanre.

Dla większości uczesbrikow zPolski udział w sympo'j..- był jednoczemie pierwszym
spotkaniem ze Lwowem, zarÓwno z tym dawnym, polskim, jak i obecnym, ukraurskim.
Spacery po mieście miaĘ Swoj.niepowtarza|ny urok, laory pozostanie w pamięci.
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